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Vragen Commissie Economie Antwoorden  

Feitelijke vragen  CU   

1. Het gaat hier om omvangrijke programma’s waar we in Zeeland in lijn met de 
opgaven die we hebben vol uit kunnen putten. Bij een vorige vergadering heb ik de 
vraag gesteld of we hiervoor voldoende kennis en capaciteit in huis hebben. Toen 
werd gezegd dat we daar ook externe kennis en capaciteit voor inzetten. Hoe ver is 
men intussen met het inzetten van externe capaciteit voor deze projecten. 

Voordat over projecten gesproken kan worden, moet er eerst zicht zijn op 
de beschikbaarheid en inzetbaarheid/doelen van de betreffende 
programmamiddelen. We zitten nog steeds in die voorbereidende fase 
voor de verschillende regelingen. Dat wil niet zeggen dat de provincie hier 
alleen in opereert: met name voor de grote, extra fondsen zoals JTF en 
het Nationaal Groeifonds zijn er intensieve contacten met het 
bedrijfsleven. 
Indien u bedoelt de inzet van externe capaciteit voor het “naar Zeeland 
halen” van deze programma’s, dan hebben wij, naar de stand van zaken 
nu, voldoende kennis in eigen huis. Capacitair is er momenteel sprake 
van een tijdelijke onderbezetting, wat veroorzaakt wordt door het grote 
aanbod aan extra programma’s zoals geschetst in de brief.  
Uiteraard houden wij de vinger aan de pols en wordt er, afhankelijk van de 
voortgang van de nieuwe programma’s, continu gekeken of er noodzaak 
ontstaat voor extra aandacht voor kennis, expertise en capaciteit. De extra 
kansen voor de Zeeuwse opgaven moeten immers ook verzilverd kunnen 
worden! 
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